
Fra: John Martin Jacobsen (John.Martin.Jacobsen@hfk.no)
Sendt: 06.10.2015 12:12:40
Til: Kari Patricia Kleppe
Kopi: 

Emne: VS: E-post 2 Søknad frå jondal kommune for Oppgradering av vegen til Folgefonna
Vedlegg: 
Hei, her er tilbakemelding fra Statens vegvesen vedrørende søknaden fra Jondal kommune om oppgradering 
av vegen til Folgefonna. Jondal kommune har i søknaden omtalt muligheten for at den kommunale vegen 
skal bli fylkeskommunal. Samferdselsavdelinga støtter vegvesenet sine vurderinger i eposten under om at 
det ikke er aktuelt å omklassfisere denne vegen fra kommunal til fylkeskommunal . 

Når det gjelder søknaden så virker beløpet noe lavt for å gjøre de fysiske arbeidene som er beskrevet. Om 
det er aktuelt å gå videre med søknaden bør man utfordre kommunen på å detaljere de aktuelle tiltakene 
noe mer og komme med noen oppdaterte kostnadsanslag.

Ta bare kontakt om noe er uklart. 

Mvh

JohnMartin Jacobsen 

Fra: Nielsen Carl-Erik [mailto:carl-erik.nielsen@vegvesen.no] 
Sendt: 6. oktober 2015 08:56
Til: John Martin Jacobsen
Emne: SV: E-post 2 Søknad frå jondal kommune for Oppgradering av vegen til Folgefonna

Hei,

Uansett om noen sentrale fylkespolitikere skulle ha lovet å jobbe for fylkeskommunal overtagelse, 

er det vanskelig å se grunnlaget for dette.

I så fall må man se dette mot næringsutvikling/reiseliv osv.

Vi kan ikke se at Fonnavegen dekkes av de kriterier som vanligvis gjelder for definisjon «fylkesveg». 

Hfk må ta stilling til søknad om midler til oppgradering av Fonnavegen som fortsatt kommunal 

veg/regionale utviklingsprosjekt.

Dersom kommunen fortsatt prosesserer saken om oppgradering til fylkesveg, bør søknad ledsages 

av en teknisk beskrivelse av veg/vegutstyr samt driftskostnader.

Mvh

Carl Erik

Fra: John Martin Jacobsen [mailto:John.Martin.Jacobsen@hfk.no] 
Sendt: 2. oktober 2015 12:26
Til: Nielsen Carl-Erik <carl-erik.nielsen@vegvesen.no>
Kopi: Hodneland Erling <erling.hodneland@vegvesen.no>; Finne Olav <olav.finne@vegvesen.no>
Emne: VS: E-post 2 Søknad frå jondal kommune for Oppgradering av vegen til Folgefonna

Hei, vi har mottatt til uttale søknadar på midlar til to unike regionale utviklingsprosjekt. Det eine er frå Voss 
Resort om ny Hangursbane og det andre er oppgradering av vegen til Folgefonna. Det første prosjektet har 
eg i denne sammeheng god nok innsikt i, men det andre er det fint om du eller nokon andre i SVV kan kikke 
på og gi meg ei tilbakemelding på realismen i.  Vi kan evnt ta ein prat på mandag. 
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Det er spesielt siste del av sitatet under som er henta frå søknaden som er litt spesiell/interessant:
«Vegen frå Jondal til Folgefonna er 19 km. 9 km av vegen er på Fv 105. 10 km er kommunal veg. Denne
søknaden omhandlar den kommunale delen av vegen. Eit alternativ til søknaden er at Hordaland
Fylkeskommune tek over ansvaret for den kommunale delen, då denne er strategisk viktig for
utviklinga av reiselivet både i regionen og elles i fylket. Sentrale fylkespolitikarar lova så seint som i
haust og arbeida for ei fylkeskommunal overtaking !»

JM

Fra: Kari Patricia Kleppe 
Sendt: 2. oktober 2015 11:32
Til: Rolf Rosenlund
Emne: Søknad frå Voss Resort AS for Den nye Hangursbanen Epost nr 1

Hei og takk for hyggeleg samtale og velvilje.
Eg sender her søknad frå Voss Resort AS om Den nye Hangursbanen. Dei søkjer på Midlar til unike regionale 
utviklingsprosjekt 2015-16. Det er mottatt to søknader til ordninga som omhandlar samferdsel.
Den andre er frå Jondal Kommune for Oppgradering av vegen til Folgefonna. Denne vil eg sende i e-post nr 
2.

Legg her og ved kriteria for midlane. Dersom de kan gje ein fagleg kvalitetsvurdering av søknadane og 
vurdera realismen i om dei er «gryte klare» for oppstart i 2016 så vil det vera viktig grunnlag for vurderinga. 

Det er fint om de har mulegheit til å gje ei attendemelding i løpet av arbeidsdagen på måndag.
På tysdag vil dei så saman med alle innkomne søknader verta vurdert av ei tverrfagleg gruppe på 
regionalavdelinga frå kl 09.00 til 11.30 i møterommet i 12 etg.. 
Her er også de hjerteleg velkomen om de ynskjer.

På førehand takk

Venleg helsing

Kari Patricia Kleppe
Spesialrådgjevar
Regional | næring
HORDALAND FYLKESKOMMUNE

Tlf: 55 23 95 68 | Mob: 90993968
Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no

www.hordaland.no/naring | www.kom-an.no

Fra: RF13.50 - Postmottak 
Sendt: 1. oktober 2015 09:23
Til: Kari Patricia Kleppe
Emne: VS: RF13.50 - Automatisk epost til arkiv 2015-0189

Fra: Rolf Rosenlund 
Sendt: 2. oktober 2015 11:59
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Til: John Martin Jacobsen
Emne: VS: E-post 2 Søknad frå jondal kommune for Oppgradering av vegen til Folgefonna

Same her.

RR

Fra: Kari Patricia Kleppe 
Sendt: 2. oktober 2015 11:34
Til: Rolf Rosenlund
Emne: E-post 2 Søknad frå jondal kommune for Oppgradering av vegen til Folgefonna

Hei, her kjem søknaden frå Jondal kommune for Oppgradering av vegen til Folgefonna

Venleg helsing

Kari Patricia Kleppe
Spesialrådgjevar
Regional | næring
HORDALAND FYLKESKOMMUNE

Tlf: 55 23 95 68 | Mob: 90993968
Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no

www.hordaland.no/naring | www.kom-an.no

Fra: RF13.50 - Postmottak 
Sendt: 2. oktober 2015 10:31
Til: Kari Patricia Kleppe
Emne: VS: RF13.50 - Automatisk epost til arkiv 2015-0204

Venleg helsing

Jon Erik Vollan
Spesialrådgjevar
Regional | næring
HORDALAND FYLKESKOMMUNE

Tlf: 55 23 94 22 | Mob: 415 60 961
www.hordaland.no/naring | www.kom-an.no

Fra: RF13.50 [mailto:ikkesvar@regionalforvaltning.no] 
Sendt: 1. oktober 2015 13:49
Til: RF13.50 - Postmottak
Emne: RF13.50 - Automatisk epost til arkiv 2015-0204

Overføring av mottatt søknad på RF13.50 til arkiv. 

Gjelder støtteordning Regionale utviklingsprosjekt Hordaland.

Referansenummer: 2015-0204
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Søknadsnummer: 2015-0204
Tilsagnsnummer: (ikke spesifisert)
Prosjektnavn: Oppgradering av vegen til Folgefonna
Innsendt: 01.10.2015

Prosjekteier: Jondal kommune
Kontaktperson: Sigrid Brattabø Handegard

Bruker(brukernavn): Sigrid Brattabø Handegard (Sigrid271263)
E-post(bruker): sigrha@jondal.kommune.no

Det er sakshandsamar sitt ansvar at tildelte søknadar og alle tilhøyrande arkivverdige dokument vert 
arkivert i arkivet. Hugs at saksnummeret (frå arkiv) må leggjast inn på den einskilde søknad i 
RF13.50 under "Arkivsak" (sjå under sluttvurdering). Spørsmål kan rettast til administrator. Sjå 
infoside på intranett, http://innsida.hfk.no/HNH

Mvh,
Hordaland fylkeskommune

Følgende filer vedlagt:
Plan for utbetring av Fonnavegen 2016 - 2017 sept 2015.docx
Utbetring av Fonnavegen-kostnadsoverslag.msg
Frå fjord til fonn, You Tube.htm
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